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2 Corinteni 10: 3-5 : "Măcar că trăim în firea pământească, totuş, nu ne luptăm călăuziţi de firea 
pământescă. Căci armele cu care ne luptăm noi, nu sânt supuse firii pământeşti, 
ci sânt puernice, întărite de Dumnezeu ca să surpe întăriturile.  Noi răsturnăm 

izvodirile minţii şi orice înălţime, cari se ridică împotriva cunoştinţei lui 
Dumnezeu, şi orice gând îl facem rob ascultării lui Christos." 

 
 

1). Rugăciunea : 
 Acum, pe parcursul acestei călătorii, El a promis să ne asigure totul de ceea ce noi avem nevoie: "Orice veţi cere Tatălui în 
Numele Meu, eu vă voi da. Orice lucru voi aveţi nevoie, când voi vă rugaţi, credeţi că l-aţi primit, şi-l veţi avea."(Marcu 11: 24).  
Acum, El ne-a dat nouă cea mai puternică armă care este în întrega lume, şi aceea este rugăciunea. Rugăciunea este ceea ce schimbă 
lucrurile. Creştinul nu-şi dă seama ce forţă (are el) pune el în mişcare atunci când el îngenunchează pe genunchii lui înaintea 
Atotputernicului Dumnezeu, în Numele lui Isus Christos. El nu realizează ce putere este aceasta. Dacă oamenii doar ar putea să-şi dea 
seama ce le este dat lor, orice veţi cere, vă va fi dat dacă voi doar puteţi avea credinţa să credeţi aceasta. Pentru că Cuvântul lui 
Dumnezeu este Adevărat. 
INGERUL MEU VA MERGE INAINTEA TA -- TALLAHASSEE.FL  FRIDAY_  53-0213 Par.   E-7    
         Ceea ce omul numeşte măreţ, Dumnezeu numeşte prostie. Şi ceea ce omul numeşte prostie, Dumnezeu numeşte măreţ. 
Deci, ceea ce avem noi de făcut este să intrăm înapoi în programul lui Dumnezeu şi să aflăm, de fapt, ce vrea Dumnezeu ca noi să 
facem. Şi singura cale pe care eu o cunosc este rugăciunea. Rugăciunea este cheia. Aceea este răspunsul. Rugăciunea schimbă 
lucrurile. Rugăciunea este cea mai puternică armă care a fost vreodată pusă în controlul fiinţelor umane. Acolo nu este nici o bombă 
atomică, sau nici o bombă cu hidrogen atât de puternică ca şi rugăciunea.  Rugăciunea  va  schimba   intenţia  (gândul)  lui  
Dumnezeu.  Aţi  ştiut  voi  aceasta ?  A făcut-o o dată. 
          Un profet a fost trimis la rege în cameră, şi I-a zis, du-te şi spune-i, "AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el nu se va da jos din 
pat, el va muri chiar acolo unde el este". Isaia a mers şi i-a spus lui Ezechia aceasta. Şi eu îmi pot imagina toate celebrităţile de la 
poarta cetăţii, oamenii afară în curţile din afară, când ei au mers înăuntru au zis, "oh, profet al lui Dumnezeu, ce se va alege de regele 
nostru? "AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el va muri" (2 Regi 20 : 1-7). 
          A mers afară la soldaţi, "Oh, mare profet, ce zice Domnul despre regele nostru?" - "AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el va 
muri". Şi aceea era corect; Domnul îi spusese lui aceasta. A mers jos, a luat mica lui barcă, înapoi în sălbăticie. 
 Şi Ezechia şi-a întors faţa lui la perete şi a plâns cu amar, şi a zis, "Doamne, te implor ascultă-mă, am umblat înaintea Ta cu o 
inimă curată. Eu am nevoie de cinsprezece ani ca să-mi pun regatul în rânduială". Şi voi ştiţi, aceasta arată că Dumnezeu ar fi vrut să 
spună orice. El i-ar fi spus lui în timp ce vorbea cu el. Dar Dumnezeu are căile (felurile) Lui de a face lucrurile. Tu trebuie să vii la 
căile lui Dumnezeu şi felurile lui Dumnezeu de a face lucrurile. Atâta timp cât noi încercăm să intrăm înăuntru prin noi înşine, atunci 
aceea nu va merge. Şi noi doar nu putem să ne facem şablon unul după altul; noi trebuie să trăim individual (fiecare) înaintea lui 
Dumnezeu. 
            Acum, cel mai mare (important) om în ţinut (ţară), desigur, era regele. Cea mai măreaţă Persoană în Ceruri este 
Dumnezeu. Acolo era cel mai mare om pe pământ vorbind cu Cel mai mare Om din ceruri -- cel mai mare în ceruri, şi încă (totuş) 
cele mai mari puteri ale cerurilor nu puteau să vorbească înapoi (să răspundă) regelui. Pentru că aceasta nu era felul să fie aşa; el era 
doar un rege. Şi atunci El a vorbit lui Isaia (Acela era profetul Lui) şi a zis, "Du-teşi spune-i că am auzit rugăciunile lui, şi Eu îi voi 
acorda lui acei cinsprezece ani". Acum, cum credeţi voi că acel profet trebuie să fi fost foarte jenat venind drept înapoi, "De ce ai 
venit înapoi, profetule?" Vă puteţi voi imagina pe Isaia venind inapoi prin acea mulţime?  
 Şi apoi Dumnezeu îi spune lui, zice, "Du-te chiar drept înapoi şi spune-i că el nu va muri." Ce s-a întâmplat? Rugăciunea. 
Cea mai puternică armă care a fost vreodată pusă în mâinile oamenilor. 
 Eu pot să-l văd pe Isaia mergând înapoi, spunând, "Scuză-mă, el va trăi. AŞA VORBEŞTE DOMNUL, el va trăi.  AŞA 
VORBEŞTE  DOMNUL" Ce a făcut aceea? Ce a schimbat aceea? Rugăciunea.   
               Acesta este secretul. Rugăciunea deschide uşa: rugăciunea. "Orice veţi cere în rugăciune cu credinţă, crezând, voi o 
veţi primi. Cereţi din belşug pentru ca bucuria voastră să fie deplină" 
ASTEPTARE --  LONG.BEACH.CA  TUESDAY_  61-0207 Par. E-9 ,   E-10   
 Deci, acesta este motivul că zice,"Rugăciunea credinţei va mântui pe cel bolnav", acea rugăciune individuală. "Mare putere 
are rugăciunea fierbinte a celui neprihănit" (Iacov 5: 16). Oh, dacă voi doar aţi şti, că în mâinile voastre, Christos, ne-a dat nouă 
autoritatea cu Numele Lui prin a fi un Creştin, cea mai puternică armă ce lumea a cunoscut vreodată: Rugăciunea, ea chiar va putea 
chiar să schimbe orice. Ea va schimba gândul (intenţia) lui Dumnezeu. Ea chiar a făcut-o.  
            Citiţi :  Efeseni 5: 18-20   /   Romani 15: 30-32   /   2 Tesaloniceni 3: 1-2 
CREZÂND  PE  DUMNEZEU --  JEFF.IN  V-19 N-7  SUNDAY_  52-0224  Par.  107   
2). Predarea  şi  Mărturisirea : 
 Şi acum, Cuvântul lui Dumnezeu va învinge pe Satan oriunde, în orice loc, oricând. Acum, când Isus a fost aici pe pământ, 
eu cred că El a fost, ei bine, El era Emanuel. Dumnezeu era în Christos împăcând lumea cu Sine (2 Cor. 5: 19). Deci toate calităţile 
măreţe ale Tatălui, au fost în Christos Isus, Fiul, atunci când El a fost aici pe pământ. Totul ce avea Tatăl, era a Lui. Şi toate darurile 
bune care erau în Dumnezeu, şi tot ceea ce era, era în Christos. Dar când el a întâlnit pe Satan, El niciodată nu a folosit nici unul din 
acele daruri. El, doar pentru a fi examplul vostru, El a adus-o acolo unde cel mai slab dintre Creştini...El a zis…Acum, El avea 
puterea chiar atunci să alunge pe Satan şi să-l trimită deoparte. Dar ce a făcut El, El nu s-a referit niciodată la acele puteri ale Lui. 
INGERUL  MEU  VA  MERGE  INAINTEA  TA -- TALLAHASSEE.FL  FRIDAY_  53-0213 Par.  E-8   



 Doar unii oameni sânt ruşinaţi. După ce ei acceptă pe Domnul Isus ca şi Salvator, ei merg afară şi ei se ruşinează să Îl 
mărturisească. De multe ori ei Îl acceptă ca şi Vindecătorul lor, şi ei merg afară şi se ruşinează să Îl mărturisească. Voi nu ar trebui să 
vă ruşinaţi de El. Voi ar trebui să fiţi chiar drept (sus)... Nu are importanţă ce are loc, voi ar trebui să fiţi chiar drept sus în faţă ca să 
staţi pe mărturia voastră.  Pentru că Dumnezeu poate să vă mântuiască pe voi aşa cum mărturisiţi. El vă poate vindeca aşa cum 
mărturisiţi. El stă la mâna dreaptă a Tatălui, în seara aceasta, ca să facă mijlocire pentru mărturia voastră. Aceasta nu este cât de mult 
strigi tu, cât de tare loveşti altarul (baţi pe altar), cât de multe fapte bune ai făcut tu; este credinţa aceea care te mântuieşte pe tine. 
 Şi dacă tu Îl vei mărturisi cu buzele tale şi vei confirma aceasta din inima ta, El va lucra ca un Mare Preot, stând la mâna 
dreaptă a Tatălui să facă mijlocire asupra mărturiei tale. Evrei 3: 1, El nu poate să facă nici un lucru până când tu mai întâi îl crezi şi  
îl accepţi şi îl mărturiseşti ce fiind aşa.  
 Şi oamenii astăzi, ei merg afară şi spun, "Ei bine, eu m-am simţit mai bine aseară, dar astăzi mă simt aşa de rău, abia mai 
suport aceasta." Aceasta este doar exact cânt tu îţi pierzi mărturia ta şi doar o scapi drept jos. Nu are importanţă cine eşti tu, cât de 
sfânt, cât de evlavios eşti tu, că tu eşti un slujitor, un cleric, sau eşti un diacon, sau orice ai fi tu, sau că eşti Creştin de cincizeci de ani, 
dacă tu mergi afară aici mâine şi pierzi credinţa că tu eşti un Creştin, şi tu începi să spui oamenilor că tu nu mai eşti un Creştin, tu ai 
alunecat (ai dat înapoi). Tu eşti dus. 
 Doar prin mărturia ta poţi fi tu salvat (mântuit). Aceasta este cea mai puternică armă pe care Dumnezeu a pus-o în mâna 
omului, ea este predarea (Psalm 37:5  /  Psalm 55: 22) şi mărturisirea (Evrei 3: 1-2  /  Evrei 4: 14-16). Aceasta o va face de fiecare 
dată, dacă tu o vei crede, o vei accepta pe acele baze, şi o vei crede şi vei sta cu aceea. Doar mărturiseşte-o. Când tu o mărturiseşti ..... 
(Matei 10: 32). 
 Voi ştiţi ce mulţi oameni se uită la simtome. Ei întotdeuna merg în jur şi spun, "Ei bine, eu nu mă simt mai bine". Aceea nu 
are nimic de a face cu aceea. Este ceea ce tu crezi, nu ceea ce tu simţi.  
LA  CUVÂNTUL  TĂU  DOAMNE --  JOHNSON.CITY.NY  TUESDAY_  54-1207 Par.  E-48   
3). Botezul  cu Duhul  Sfânt  în  inimile  voastre 
 Bărbaţi şi femei, ceea ce avem noi nevoie astăzi nu este numele noastre puse în cartea bisericii, lucru care este perfect în 
regulă, dar noi avem nevoie să obţinem acea armă puternică a Duhului Sfânt în inimile noastre, care schimbă fiinţele noastre 
interioare, şi ne face noi creaturi în Christos Isus,  şi  luptă  pe  cale  prin  această  lume  păcătoasă,  prin  neprihănire  şi  
puterea  învierii  lui  Isus  Christos. 
Aceea este ce avem noi nevoie. Aceea este ceea ce biserica are nevoie, nu un machiaj de faţadă sau o grămadă de noi membri, ci o 
trezire a ceea ce avem, şi umplerea cu Duhul Sfânt, şi să stea afară şi să lupte cu duşmanul, să se roage pentru bolnavi, să vindece 
bolnavii, să scoată afară diavoli. Fără plată aţi primit, fără plată să daţi. Aceste semne vor urma pe cei ce cred  (Marcu 16: 17-18).  
Christos a pus în mâna omului cea mai puternică armă care a fost dată vreodată fiinţelor umane, care este botezul cu Duhul Sfânt: o 
inimă nouă, un duh nou." Şi Eu voi pune Duhul Meu înăuntru acolo" (Ezechel 36: 26-27). Şi apoi luptă cu ceea ce este pus în tine 
până când moartea te va elibera. 
PERSONIFICĂRI  ALE  CREŞTINISMULUI -- LIMA.OH  SUNDAY_  57-0127A par.  E-66   
 El a trimis înapoi în ziua Cincizecimii, rasei căzute a lui Adam, botezul cu Duhul Sfânt, spunând, "Luaţi Aceasta şi faceţi tot 
ce puteţi mai bine, să luptaţi înpotriva (să scoateţi) ignoranţa, superstiţia, păcatul şi boala.". Oameni care pretind că au sărutat 
marginea paharului binecuvântărilor lui Dumnezeu, cum putem noi să stăm liniştiţi în aşa vreme când Dumnezeu ne-a dat nouă cea 
mai puternică armă pe care omul a pus-o vreodată --a fost pusă vreodată în mîna omului ca să lupte împotriva păcatului, şi a bolilor, şi 
a ignoranţei, şi superstiţiilor şi ism-urilor. Este un cer real plin cu botezul original cu Duhul Sfânt. Dumnezeu vrea (caută) un erou. Nu 
ai pute fi tu unul? 
DE  EL  SĂ  ASCULTAŢI --  CHATTANOOGA.TN  SATURDAY_  58-0301E Par.  E-63    
4). Dragostea lui Dumnezeu 
 Noi încă nu am ajuns la miezul adevărat. Aceata este Isus Christos, dragostea lui Dumnezeu, care dumnezeu vrea ca noi să O 
vedem. Ce păcat. Dragostea este cea mai mare, cea mai puternică armă pe care lumea a văzut-o vreodată sau a cunoscut-o. Dragostea 
lui Dumnezeu este vărsată peste tot în inimile noastre prin (de) Duhul Sfânt. Dragostea lui Dumnezeu către noi. (Rom 5: 5). 
DE EL SĂ ASCULTAŢI -- OAKLAND.CA  FRIDAY_  57-0322 Par.  E-51    
 Eu am un slogan: "Fă binele; este datoria ta către Dumnezeu. Gândeşte drept; aceea este datoria ta către tine însuţi. Şi tu 
trebuie să devii (să acţionezi) drept." Şi dacă tu încerci să practici lucrul corect (Vedeţi?), aceea va creşte în jurul tău chiar ca o viţă de 
vie; de va cuprinde (te va înfăşura) înăuntrul ei. Şi dacă tu nu poţi să-ţi iubeşti duşmanul în felul în care tu iubeşti pe cei ce te iubesc 
pe tine, acolo este ceva greşit pe undeva. Vedeţi? 
 Acum, doar gândiţi-vă: "Este datoria mea să iubesc duşmanul". Voi trebuie să-l iubiţi cu adevărat. Dar lăsaţi-mă să vă spun 
un mic secret. Cea mai puternică forţă din lume, nu este vorbitul în limbi, sau interpretarea limbilor, sau să fii onorat de Dumnezeu în 
a fi un slujitor, sau să fii un evanghelist, sau să fii un profet; ci cea mai puternică armă pe care eu am găsit-o în viaţa mea, este 
dragostea. Dragostea fileo, care se trage din cuvântul Grecesc prietenie, ca şi cum tu o ai pentru soţia ta. Acolo este o diferenţă. Ea va 
face o mamă să fugă prin flăcări de foc pentru acel copil (al ei). Viaţa ei nu înseamnă nimic. Aceea este fileo. Dar ce va face dragostea 
Agape (vedeţi?), acea dragoste Dumnezeiască. 
 Noi trebuie să ne iubim, să ne iubim unul pe altul cu o dragoste minunată. Atunci tu nu vei mai vedea greşala fratelui tău (1 
Ioan 2: 10 / Proverbe 17: 9). Dacă el face o greşală, tu niciodată, tu doar priveşte peste aceasta, şi tu iubeşte-L oricum. Vedeţi?  
Iubind doar pe cei ce te iubesc. Atunci nu fac şi păcătoşii acelaş lucru? Dar iubeşte pe acei ce nu te iubesc pe tine. Aceasta este ceea 
ce arată că Duhul lui Dumnezeu este în tine, pentru că El te-a iubit pe tine cânt încă tu erai duşmanul Lui. Şi El te-a iubit. Şi acel Duh 
în tine, El te va face pe tine să iubeşti duşmanul tău, aşa cum iubeşti pe prietenul tău (Mat. 5: 43-48) 
DIN ACEL MOMENT -- BLOOMINGTON.IL  SATURDAY_  61-0415B Par.   E-27    
 Duhurile rele nu sânt alungate afară printr-o viaţă crudă şi indiferentă. Cea mai puternică armă care este în lume este 
dragostea (1 Corinteni 13: 1-13 / 2 Corinteni 5:14).  Puneţi-mă sub perdea, sub Sângele Domnului Isus. Luaţi toate darurile care le 
aveţi în Scriptură. Diavolul poate să personifice fiecare dintre ele, dar el nu poate personifica dragostea, pentru că dragostea este 
originală. Diavolul nu poate să iubească. Acela este un lucru pe care el nu poate să îl facă. Şi când tu ajungi la un loc unde voi vă 
iubiţi unul pe altul, şi toată lumea este moartă.... Şi dacă tu iubeşti pe Dumnezeu... (1 Ioan 13: 34-35). 
DE CE SÂNT OAMENII ATÂT DE ZBUCIUMATI -- JEFF.IN  V-2 N-14  SUNDAY_  56-0101 Par.   30-2 


